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Zápis z jednání školské rady ze dne 11. října 2021 

 

Místo:      ZŠ Karla Vokáče Strašice, čas 17.00 - 17:45 hodin 

Přítomni: Mgr. Monika Kebrlová, Mgr. Petr Šilhánek, Mgr. Pavla Hrazdilová, Marie 

Müllerová, Karel Mareš, Tomáš Kunc, Jana Švandrlíková, Zuzana Stupková 

Omluveni: Radka Grublová 

Host:  Mgr. Martin Straka – ředitel školy 

Program:  1.  Úvod, přivítání, seznámení s programem 

        2. Volba předsedy školské rady 

3.  Diskuse a hlasování o dokumentech: 

Jednací řád školské rady 

Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2020/21 

        4. Různé 

        5.  Závěr, usnesení 

 

Ad  1) 

Jednání ŠR zahájil ředitel školy Mgr. Martin Straka, který schůzku po řádných červnových 

volbách svolal. Přivítal nové členy a seznámil přítomné s programem jednání, k němuž neměl 

nikdo připomínky.  

Ad  2) 

Tajným hlasováním proběhla volba předsedy školské rady. Hlasovací lístky odevzdalo do 

hlasovací urny 8 členů ŠR. 

Výsledky: (viz. příloha)  

7 hlasů - Pavla Hrazdilová 

1 hlas  - Monika Kebrlová 

Pavla Hrazdilová přijala funkci předsedkyně školské rady a převzala vedení schůze školské 

rady 

Ad  3) 

Předsedkyně požádala pana ředitele Mgr. Martina Straku o krátké představení dokumentu 

Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2020/2021, který byl členům zaslán 23.9.2021.  
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Poté proběhla diskuze k schvalovanému dokumentu. 

Ředitel školy odpověděl na připomínky a dotazy a schůzi ŠR opustil. 

Pokračovala diskuze k dokumentu Jednací řád ŠR, nikdo ze zúčastněných neměl připomínky, 

proto proběhlo hlasování:  

Jednací řád školské rady 

PRO 8   PROTI 0     (SCHVÁLENO) 

Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2020/21 

PRO 8   PROTI 0 (SCHVÁLENO) 

 

Ad  4) 

Různé: 

• členové ŠR z řad rodičů a zřizovatele kladně hodnotili akce školy, do kterých jsou 

zapojeni rodiče a širší veřejnost, vyjádřili podporu těmto akcím a nabídli spolupráci 

při organizování obdobných akcí (pro tento školní rok plánujeme například Anglicko-

německý večer, přespolní běh Kostelák, další ročník Dostaveníčka na konci školního 

roku apod. 

• byl diskutován návrh na pořádání akce Ples školy, členové doporučují projednat 

s vedením školy možnosti této akce (zaměření plesu, financování a organizace…) 

• Jana Švandrlíková vznesla dotaz, zda by bylo možné upravit webové stránky školy pro 

lepší přehlednost rodičům, nastavit funkční design, vytřídit staré a neaktuální soubory 

• další návrh J. Švandrlíkové byl  - zapracovat na přehledné orientaci v budově školy, 

jelikož rodiče občas bloudí ve složitosti pavilónů, navrhuje vyrobit přehledné cedule 

nebo přidat virtuální prohlídku školy na webové stránky 

Ad  5)  

V závěru poděkovala předsedkyně všem členům za účast a náměty v diskuzi. Schůze skončila 

v 17:45 hodin. 

Usnesení: 

1. Školská rada jmenuje:  

Pavlu Hrazdilovou předsedkyní školské rady 

2. Školská rada schvaluje: 

• Výroční zprávu o činnosti školy za rok 2020/2021 

• Jednací řád školské rady 
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Úkoly pro předsedkyni ŠR: seznámit pana ředitele s výsledky jednání ŠR, prodebatovat 

s vedením školy náměty, které padly v diskuzi v bodu 4, rozeslat konečnou podobu zápisu v 

elektronické podobě všem členům a vyvěsit jej na web ZŠ. 

 

Zapsala: Mgr. Pavla Hrazdilová, dne 13. října  2021 


